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Geacht college, 

Onze fractie heeft uit meerdere hoeken van inwoners signalen gekregen dat zij aanzienlijke overlast 

ervaren van de Amerikaanse Rivierkreeft. Dit is een nationaal probleem, dat de afgelopen jaren 

steeds actueler is geworden. In oktober 2017 zijn hier door D66 Nieuwkoop (Martin Hoekstra) 

schriftelijke vragen over gesteld. Uw college gaf destijds aan zich nog te bezinnen op de 

verantwoordelijkheden en taken van de gemeente, zeker aangezien het hier met name de 

verantwoordelijkheid van het Hoogheemraadschap Rijnland betreft.  

In Ter Aar-West (Blaarkop) is recentelijk een achterpad verzakt doordat, het werd ondergraven door 

de Rivierkreeft. Door losliggende tegels ontstonden gevaarlijke situaties. In deze casus is er melding 

gemaakt bij het Hoogheemraadschap, en is er ook door een ambtenaar van Nieuwkoop naar de casus 

gekeken. Aangegeven werd dat de gemeente hier geen verantwoordelijkheid heeft, aangezien het 

achterpad tot het perceel van de woningen behoort. Inwoners zijn vervolgens zelf overgegaan tot het 

opvullen van de straat, maar vrezen dat het probleem terugkeert.  

Dit betreft slechts één casus, maar gezien de wijdverspreide problematiek in de regio, lijkt het niet 

onaannemelijk dat het op meer plekken in de gemeente voorkomt. Derhalve de volgende vragen: 

1. Als antwoord op de vragen van D66 in oktober 2017 stelde uw college nog niet voldoende 

inzicht te hebben in de verspreiding van de Amerikaanse Rivierkreeft door de gemeente. 

Heeft de gemeente nu meer inzicht in de verspreiding?  

2. Zijn er meer signalen bekend van overlast door de Rivierkreeft?  

3. Wat voor overlast betreft dit en op welke locaties?  

4. Acht u het verdedigbaar om, in situaties waarin sloten deels in eigendom van particulieren, 

deels in eigendom van de gemeente zijn, geen verantwoordelijkheid te nemen om te 

ondersteunen bij herstelwerkzaamheden van (achter)paden?  

5. Zijn er situaties waarin de gemeente wel op enigerlei wijze inspringt?  

6. Vindt er overleg plaats met het Hoogheemraadschap over de Rivierkreeft-problematiek? 

7. Zo ja; wat is de uitkomst van deze overleggen? 

8. Zo niet; ziet u naar aanleiding van bovenstaande, en mogelijk vergelijkbare casussen in de 

gemeente, reden om in gesprek te gaan; en zo ja; met welk doel?  

9. Als antwoord op de vragen van D66 gaf het college aan dat het Hoogheemraadschap nog 

geen actie onderneemt, omdat er nog geen directe reden tot actie zou zijn. Is dit veranderd 

en zo ja; wat doet het Hoogheemraadschap ter bestrijding van de Rivierkreeft (specifiek: in 

Nieuwkoop)?  

Bij voorbaat dank voor uw beantwoording. 

De VVD Nieuwkoop-fractie  


